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Formanden indledte denne general forsamling med at beklage at vi desværre 
ikke har fået vedhæftet en dagorden til indbydelsen, således at medlemmerne ikke har haft 
mulighed for at indsende forslag rettidigt. 

 
                     De ind loggede medlemmer fik valget at:  

Der kan komme forslag ind uden at vi kan behandle i aften. 
At vi holder en ekstra ordinær generalforsamling senere. 
Det blev vedtaget at vi fortsætter og indtager forslag. 
 
 

1. Valg af ordstyrer og stemmetællere. 
  
Ole Nielsen er valgt til ordstyrer.  
 

2. Bestyrelsens beretning og fremtidsplaner. Formandsberetning 2020/2021 
 
Beretning til Orø Daglig brugs generalforsamling den 28/4 2021. 
 
Så er der gået endnu et år. Men faktisk er der kun gået et lille halvt år, da året 

2020 vendte op og ned på alt, og sidste års generalforsamling blev udskudt. 
I år prøver vi så også at være med på den digitale bølge, idet vi stadig ikke må 

være ret mange forsamlet endnu. 
Sidste år blev en noget anderledes oplevelse end nogen kunne tænke sig. 

Coronaen gjorde at mange måtte blive hjemme fra arbejde eller måtte arbejde hjemme fra 
og gå i skole hjemme fra. Det gjorde at vi oplevede en fordobling af indbyggere på Øen, 
som derved brugte brugsen som indkøbssted. 

Personalet i brugsen har haft travlt, både mht. alle de restriktioner der blev 
udstedt mht rengøring og spritten af her og der. Faktisk har vi haft en rigtig god omsætning, 
det vil Karsten komme ind på senere. Og især sidste sommer 2020, var hele personalet 
presset. De nærmest løb maraton og havde svært ved at følge med. Og alligevel var det 
med et smil på læben. Tak for det. 

Men kunderne har, i det store og hele, taget hensyn, under denne Pandemi, når 
der handledes ind. Vi håber nu på lysere tider. 

Færgerne blev gjort gratis. Det gjorde, sammen med udrejse forbuddet, at 
mange fandt vej til de små øer, herunder Orø. Der kom mange endags turister som også 
fandt vej til Orø brugs og det er rigtig dejligt at opleve, at Brugsen bliver brugt til både store 
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og små indkøb. Brugsen bliver brugt af alle jer, for ingen Brugs, ingen god Ø med mange 
beboere. 

Sidste år blev der sat megen fokus på færdiglavede retter, nemme måltider. 
Dette har været et hit, der bliver solgt rigtig meget, derfor har Karsten indkøbt nye kølere til 
bla dette formål, og Karsten fortsætter med at tilrette kundernes ønsker og behov, men 
selvfølgelig ud fra hvad Coop kan præstere.  

For at få plads til alle de mange varer inde i butikken, er der sat et Telt op ude 
foran, til sommerblomster, jord osv. Blomsterne stod tidligere i blæst og tørrede ud ganske 
hurtigt. 

Vores lille kaffe’ område med et par stole og et lille bord, har været fjernet, men 
vi håber det kommer op igen, når der åbnes op for forsamlinger igen. 

Der vil løbende blive lavet nye tiltag når tid og økonomi er til det. Har i ideer så 
kom gerne med dem, de skal bare være realistiske, vi bor stadig på en Ø. 

Den gl. Brugs er nu solgt og det er dejligt at se, der er kommet liv i og omkring 
denne bygning igen. 

Som mange ved, vil VAB bygge 6 boliger ved siden af de eksisterende. Da 
Vi/Brugsen er ejer af et lille stykke jord, netop der, har vi solgt denne lille plet til VAB. Der 
laves papir i skrivende stund. 

Al aktivitet, som Fastelavn og sommer/fødselsdagsfest, har vi til gode. 
Vi afholder bestyrelsesmøder ca. en gang om måneden, samt deltager i diverse 

områdemøder og distriktsmøder 
Til slut vil jeg gerne takke Karsten og personalet for den store arbejdsindsats de 

har gjort og gør for at vi kan ha’ en velfungerende Daglig brugs til glæde for os alle. 
En stor tak til den øvrige bestyrelse for det store frivillige arbejde i lægger for 

dagen. 
Formand for Orø dagli’ brugs 
Gitte Busk-Clausen 
 
Formandens beretning blev vedtaget. 
 

3. Forelæggelse af årsrapport, herunder meddelelse om resultatdisponering. 
 
Poul Hurup: Hvordan forholder det sig i forhold til budgettet.? 
Svar fra Karsten: vi har nok lagt et budget på 21.500 millioner. 
 
Henrik Botkjær: ros. 
 
Regnskabet blev vedtaget. 
 
4. Forslag fra bestyrelsen. 
Intet. 
      
5. Indkommende forslag. 
Intet. 
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6. Valg til bestyrelse. 
 

På valg er: 
Søren Nielsen - villig til genvalg 
Genvalgt for 2 år. 
 
Henrik Iversen - villig til genvalg 
Genvalgt for 2 år. 
 
Jonas Koop – villig til genvalg 
Genvalgt for 2 år. 
 

7. Valg af suppleant. 
På valg er: 
Erling Bjørn – villig til genvalg 
Genvalgt for 1 år. 

 
8. Eventuelt. 
Spørgsmål fra Henrik Person: Er det ikke ”overkill” at ”mute” alle og bede dem  
Chatte? 
Svar: Ellers kan vi ikke styre lyden. 
 
Poul Hurup: Ros til uddeleren og bestyrelsen for at handle effektivt i disse tider. 
 

 Stemmeret og valgbar er kun medlemmer, med mindst 3 måneders medlemskab og 
som er fyldt 18 år. Tilmelding er sket via mail. 

        
 


